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Enkel fråga, Kommunfullmäktige 26-09-26

Hur ser processen kring Tinnis badsjö ut?

Under kommunstyrelsen sammanträde den 7:e mars 2023 ställde Linköpingslistan en fråga
gällande läget angående Tinnis badsjö. Ansvarigt kommunalråd svarade då att information
kommer att ges till samhällsbyggnadsnämnden under våren. Sex månader har nu passerat.

Med anledning av detta vill vi ställa följande fråga:

När förväntas utredning vara färdig och när kan vi förvänta oss att ett beslut om
badet kommer att tas?
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